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PROVISIONAL AGENDA FOR THE .TWO HUNDBED AND SIXTE MEETING

OF TEE SECURITY COUNOIL

To be Held at Lake Success, on Wednesday, 1 Oatober 1947 at 3: 00 p .m,

in Batavia, dated

/ORDEE DU JOUR PROVISOIRE DE LA DEUX CENT SIXIEME SEANCE

DU CONSEIL DE SEOURITE

Adoption of the Agenda •.

Oable from the Minister for Foreign Affaira of Fin1and addressed to the

Secretary-Genera1, dated 19 Sep-tember 1947 (d.oaument S/559) •
. .

Reconsideration of the applications for admission to the United Nations

of Bulgaria, Eungary, Italy and Roumania:

(a) Latter from the Deputy United States Representative ad.dressed ta the

President of the Security OounoU, deted. 20 September 1947 (document 8/56'2).

(b) Letter from the Minister for Foreign Affaire of Poland. addressed ta

the President of 'bhe Security COlmcil, dated '22 S~ptember 1947

(document 8/563).
Indonesien Question.

(a) Interim report from the Consular representatives

'22 September 1947.

4.

1.

'2.

qui doit se tenir à Lake Sucaess, le meroredi l octobre 1947 à 15:00 heures

1. Adoption de l'ordre du jour.

'2. Télegramme d.u -Ministre des Affaires Etrangères de Finlande adressé au

Secrétaire général, en date du 19 septembre 1947 (document S/559).

3. Nouvel examen des' demandes dt admission aux Nations Unies de la Bulgarie,

de la Hongrie, de l'Italie et de la Roumanie:

(a) Lettre du Représentant adjoint des Etats-Unis adressée au PréSident

du, Conseil de Sécurité, en date du '20 septembre 1947 (document S/562).

(b) Lettre du Ministre des Affaires Etrangères de la Pologne adressée

au Pr~sident du Conseil de Sécurité, en date du 20 septembre 1947

(document 8/5(3).
4. Question indonésiennE!.

(a) Rapport intérimaire des représentants consulaires à Batavia, en

date du 22 septembre 1947.
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